
 
Anna Bartoňová přišla na AMU z pražské konzervatoře ze třídy Dany Vlachové. Pracovalo se 
mi s ní velmi dobře. Během svého studia udělala velký kus práce. Bakalářský koncert 
odehrála velmi dobře a její písemná práce je také velmi dobrá. 
Do jejího osobního života ji přeji vše nejlepší a přeju ji aby ji hudba provázela celým jejím 
dalším životem. 
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